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Abstract (en)
[origin: US2019010630A1] Described are a device and a method for spreading a fibre bundle. In the case of the device, the fibre bundle is fed from
a fibre bundle supply to a fibre consumer 5 by way of a resistance 3, having a first impulse drive 4.1 that interacts with said resistance 3, said fibre
consumer 5 being disposed downstream of said resistance 3. The fibre bundle 1 by means of the impulse drive 4.1 during spreading is impingeable
in an alternating manner in predefinable sequences with an additional speed component in the conveying direction of said fibre bundle and/or with
an additional speed component counter to the conveying direction.

Abstract (de)
Es werden eine Vorrichtung und ein Verfahren zum Spreizen eines Faserbündels beschrieben. Bei der Vorrichtung wird von einem
Faserbündelvorrat das Faserbündel über einen Widerstand 3 mit einem mit diesem Widerstand 3 zusammenwirkenden ersten Impulsantrieb 4.1
einem diesem nachgeordneten Faserverbrauch 5 zugeführt. Mittels des Impulsantriebs 4.1 ist dem Faserbündel 1 in vorgebbaren Sequenzen
alternierend eine zusätzliche Geschwindigkeitskomponente in dessen Förderrichtung und/oder eine zusätzliche Geschwindigkeitskomponente
entgegen der Förderrichtung während des Spreizens aufprägbar.
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